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Rozmawiali o uniwersytecie
Wsparcie finansowe i kadrowe Akademii Świętokrzyskiej było tematem konferencji prasowej, którą otworzył
wojewoda Grzegorz Banaś.
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Akademia Świętokrzyska prowadzi rozmowy z rektorami uniwersytetów:
Warszawskiego, Adama Mickiewicza w Poznaniu i Uniwersytetu Łódzkiego. - Z tych
trzech ośrodków otrzymałam zapewnienie, że możemy liczyć na wzmocnienie kadrowe
jednego bądź dwóch pedagogów - powiedziała Regina Renz, rektor Akademii
Świętokrzyskiej.
Pozyskanie kadry naukowej to warunek niezbędny do złożenia wniosków o nadawanie
stopni doktorskich na trzech kierunkach: biologii, pedagogice i geografii. - Od czerwca będzie możliwość włączenia kilku
pracowników samodzielnych, a dzięki temu możliwe będzie ponowne złożenie wniosków - powiedział poseł Przemysław
Gosiewski. Poruszył sprawę wsparcia inwestycyjnego dla uczelni. - Z inicjatywy klubu parlmentarnego PiS uruchomione
zostały na ten cel środki budżetowe - dodał poseł Gosiewski. W tej chwili trwa projekt rozbudowy Kampusu przy budynku
wydziału matematyczno-przyrodniczego. Koszty inwestycji szacuje się na 37 mln zł.
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